

**APPLICATION FOR ADMISSION****入學申請表****Student No. :** _____**Application Date:** _____

Name in English:

英文姓名: _____

Name in Chinese:

中文姓名: _____

Birth Cert No:

出世紙號碼: _____

Age:

年齡: _____

Sex:(F/M)

性別: (女/男) _____

Date of Birth:(D/M/Y)

出生日期: (日/月/年) _____

Recent
Photograph
近照

Current study school:

現就讀學校名稱: _____

Level:

班級: _____

Parent/Guardian's Name:

家長/監護人姓名: _____

Relationship with applicant:

與申請人之關係: _____

Phone No(s): (Home)

聯絡電話: 住宅電話 _____

(Mobile)

手提電話 _____

Email Address:

電郵地址: _____

(Office)

辦公室電話 _____

Address 地址: _____

EMERGENCY CONTACT INFORMATION(OTHER THAN THE GUARDIAN)**緊急聯絡資料(監護人除外)**

Contact Name:

聯絡人: _____

Phone Number:

聯絡電話: _____

Relationship with applicant:

與申請人之關係: _____

APPLICANT'S MUSICAL BACKGROUND**申請人之音樂知識**Details of your musical training, experience and any kind of reward 詳述曾接受之音樂訓練、經驗及任何獎項(eg name of teacher(s), duration of study, involvement in choir, school orchestra, etc.)(例如: 老師姓名、修讀年期、參與過之合唱團、學校樂團等。)

ADMISSION NOTICE 入學須知**Application 申請手續**

1. A non-refundable application fee of HK\$120.
繳交港幣一百二十元報名費，此款項於任何情況下概不發還。
2. A Completed application form(s), with a recent photo of the applicant taken within the last 6 months
填妥申請表格，並附上申請人在過去六個月內拍攝的近照。
3. Application form must be signed by the parent/guardian.
學生須遞交附有家長 / 監護人簽署的申請表格。

School Policies, Regulations and Guidelines 學院政策、規則及指引

Every student of Baron Junior Music Academy will be distributed a "Student Handbook", for details of the School policies, regulations and guidelines, please refer to and comply with the "Student Handbook".

每位伯樂兒童音樂學院的學生皆獲發一本「學生手冊」，有關本院政策、規則及指引，請參看及遵照「學生手冊」。

Photography Permission 拍攝照片及影片

As part of our publications activity, Baron Junior Music Academy occasionally uses photography for publicity purposes. The image(s) will remain the property of BJMA and will be used for the designated purpose of promoting the School.

伯樂兒童音樂學院將於活動期間拍攝學生上堂情況，拍攝後的相片及影片將被用作內部記錄、網上宣傳、印製不同刊物、宣傳品或發放予傳媒使用等。所有相片及影片將屬伯樂兒童音樂學院所擁有。

Declaration 聲明

I understand and accept all the terms at the above. I declare that the information given on this application form and supporting document(s) is accurate and complete. I understand that any false information will disqualify my application and enrolment with Baron School of Music, and any fees will not be refunded.

本人已明白及接受以上所有項目，亦謹此聲明在本申請表附件中填報之資料均屬實無訛，並明白若填報之資料失實，本人之申請及註冊之資格將被取消。所繳費用，概不發還。

Signature of Parent/Guardian:

家長/監護人簽署: _____

Date:

日期: _____

Applicants can use the following payment methods:

申請者可透過以下方式繳交費用:

1. Cash
現金
2. Cheque payable to "Baron Junior Music Academy"
劃線支票，抬頭寫上 "Baron Junior Music Academy"
3. Credit Card (VISA, MasterCard, AE)
信用卡 (VISA, MasterCard, AE)
4. 24 months installment (American Express only)
24 個月免息分期 (只限美國運通卡客戶)
5. 12 months installment (Citibank VISA/Master & Hang Seng Bank VISA only)
12 個月免息分期 (只限花旗銀行及恆生信用卡客戶)
6. 12 / 24 months installment (BEA VISA only)
12 / 24 個月免息分期 (只限東亞信用卡客戶)
7. Direct credit into Hang Seng Bank account (228-351482-001)
可直接轉至恆生銀行戶口(228-351482-001)

OFFICIAL USE ONLY

Course: _____ Starting Date & Time: _____

Payment Method: _____ PIC: _____ Remarks: _____

Source: _____ Data input by: _____ Date: _____